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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financi ën en Economie 
 
Woensdag 4 november 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 4 november 2009 is als bijlage op-
genomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
A.G.H. Peters (CDA) (voorzitter) 
M.A.M. Berends (PvdA) 
H.H. van de Boer (VVD) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
A. Huizing (PvdA) 
A. Kerstholt (VVD)  
H. Klaver (CDA) 
K. Kuipers (GroenLinks) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
mevrouw A.H. Mulder (CDA) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
G.J. Udding (VVD) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
A. Wendt (ChristenUnie) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
mevrouw J.G. Vlietstra (PvdA) 
H. Baas (ChristenUnie) 
J.H. Bats (VVD) 
 
 
 
 

Afwezig: 
W.A.R. Boer (PvdA) 
S. de Jong (CDA) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
2. Samenvatting vergadering 23 september 2009 en de  lijst van toezeggingen 
Op de lijst van toezeggingen kunnen worden afgevinkt de nrs. 4, 6, 9, 11, 12,13 en 14 bij de korte 
termijn. Bij de lange termijn kunnen de toezeggingen 3 en 6 worden afgevinkt. Voor een toelichting bij 
deze toezeggingen wordt verwezen naar bijgevoegde lijst. 
 
De samenvatting wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
De fractie van de SP heeft gevraagd om agendering van de brief van GS van 28 oktober 2009 over 
herziene verleningsbeschikking NIC. Agendering zal plaatsvinden in de statencommissie BFE van 9 
december 2009.  
 
4. Rondvraag 
De fractie van GroenLinks stelt vragen over het artikel “Drenthe wellicht gedwongen ontslagen” in het 
BinnenlandsBestuur van 30 oktober 2009. Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
 
De fractie van PvdA stelt vragen over het verplaatsen van hoog gekwalificeerd werk van Enexis naar 
Rosmalen en Arnhem.  
GedeputeerdeVlietrsa deelt de zorgen van de PvdA en zegt het volgende toe: zij zal uitzoeken of de 
beweging om hooggekwalificeerde werkzaamheden buiten Drenthe te plaatsen ook in andere bedrijfs-
takken gaande is. 
 
5. IPO-aangelegenheden 
De fractie van GroenLinks stelt vragen n.a.v. de motie van de provincie Utrecht over de betrokkenheid 
van PS bij het debat bestuurlijke herinrichting. GL die verbaasd is over de geringe betrokkenheid van 
GS. Tijdens de PS vergadering van 11 november a.s wil GL een motie indienen met dezelfde strek-
king als de provincie Utrecht. 
Reactie van GS op hoofdlijnen: 
Er zijn binnen het IPO meerdere werkgroepen met dit onderwerp bezig. Gedeputeerde Vlietstra heeft 
zitting in een klankbordgroep ivm de financiële component. Deze klankbordgroep ziet toe op de be-
staande werkgroepen. Via PNS worden de staten volop betrokken bij het debat.  
De klankbordgroep gaat conferenties voorbereiden en moet nog voor de eerste maal bijeenkomen. 
Relevantie zaken zullen naar PS worden teruggekoppeld.  
 
6. Statenstukken/brieven 
 
6a. Brief van gedeputeerde staten van 10 september 2009; Comité van de regio’s (CvR): op-
vangen van de gevolgen van de vergrijzing in de Eur opese Unie.  
Inhoud van de brief: De discussienota vormt de basis voor het advies dat gedeputeerde Bats gaat 
uitbrengen op het thema vergrijzing en wordt bediscussieerd in de commissie Economisch en Sociaal 
beleid.  (Geagendeerd op verzoek van de fractie van de VVD) 
 
Samenvattende reactie van alle fracties 
Alle fracties onderschrijven de noodzakelijke aandacht voor het thema vergrijzing/krimp. De VVD vindt 
dat dit onderwerp zo breed mogelijk moet worden opgepakt. Desgevraagd geeft de fractie aan dat 
integraliteit op dit thema wordt gemist. Samen met stakeholders een plan maken is het voorstel van de 
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VVD. Voor dit thema zou ook een werkgroep kunnen worden ingesteld. GL, die in 2006 al een rapport 
hebben opgesteld over dit thema, pleit voor een miniconferentie over dit onderwerp. Hoe om te gaan 
met deze problematiek in de komende 10-15 jaar is het sleutelwoord. De PvdA wil de zorgeconomie 
bij dit onderwerp betrekken en vindt dat krimp/vergrijzing ook kansen biedt. De fractie pleit voor pro-
vinciale differentiatie, niet in iedere gemeente speelt het probleem even groot. Een Drentse pilot zou 
goed zijn. Groningen kent geen Drentse projecten. Het CDA vindt krimp geen nieuws en gaat er vanuit 
dat GS hierover nadenkt. 
De SP ziet een duidelijke rol voor de provincie, zij mag samenwerking tussen actoren afdwingen. Dat 
kan alleen maar als er sociale taken overblijven voor de provincie. De SP neemt afstand van een le-
venlang werken zoals in de stukken wordt gesuggereerd. De CU overziet niet de gevolgen van de 
vergrijzing. De provincie moet aandacht blijven vragen voor de aspecten van krimp in de regio en lob-
byen om projecten in huis te halen. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Er gebeurt al veel op het terrein van krimp. Het heeft relaties met wonen, werken en zorg. Eind 2009 
komt dit thema terug in de statencommissie OGB. GS hebben dit thema gekoppeld aan het nieuwe 
Omgevingsbeleid. Drenthe is wel betrokken bij SNN projecten. Met VDG (Ver. Drentse Gemeenten) is 
binnenkort overleg waarbij vergrijzing/krimp het centrale thema is. Er komt (bij CvR) een conceptnota, 
een ronde tafelconferentie en in april wordt een rapport aangeboden aan de plenaire vergadering. Er 
is ook een geheime agenda nl. Noord-Nederland moet partner blijven en ook dit onderwerp moet op 
de agenda blijven staan om hiervoor financiële aanspraken te kunnen maken. 
 
6b. Statenstuk 2009-401; 2 e Bestuursrapportage 2009 (incl. de 3 e, 4e en 5e begrotingswijziging)  
Inhoud van het statenstuk: De bestuursrapportage is bedoeld als verantwoording over het uitgevoerde 
beleid en verwachte realisatie 2009.  
 
Samenvattende reactie van alle fracties. 
CDA en VVD informeren of het genoemde bedrag van € 11,8 miljoen nog bijgesteld moet worden. De 
kern van het betoog van het CDA is dat het om kostenbewustzijn gaat van de organisatie. Opvallend 
is dat nu wél geput kan worden uit reserves als Verkeer&Vervoer en Meppel-De Punt, hoe kan dat? 
I.k.v. de stedelijke ontwikkeling hoe zit het met Meppel? En hoe het zit met de lange termijnvisie van 
het TT-circuit. De CU informeert naar het actieprogramma ‘aan het werk’ en betreurt de overschrijding 
van het advertentiebudget. GL stemt in met de rapportage maar wil een bestuursrapportage die aan-
zienlijk korter is. De VVD mist, de via een motie afgedwongen onderbouwing bij forse onderbestedin-
gen. Digitalisering is een (blijvende)zorg voor de VVD. 
De SP wil graag dat de subsidiemakelaar uitzoekt waarom de wet BIBOB op subsidieonderdelen 
(nog)niet wordt toegepast. Waarom zijn risicovolle subsidies opgenomen bij het SNN? Hoe zit het met 
de motie over de ‘Balkenendenorm’? Overheveling uit het programma K&E (Klimaat en Energie) naar 
het project ‘zon voor asbest’, een deel van 1,2 miljoen die nu terug gaat naar de Algemene middelen, 
zou wat de SP betreft, goed zijn. Wanneer worden PS betrokken bij de regionale uitvoeringsdiensten? 
Tot slot informeert de PvdA of al naar onderbestedingsposten voor de komende periode is gekeken. 
Het is niet nodig om alle reserves op te souperen. Kunnen de krachten in zuidwest-drenthe en Over-
ijssel worden gebundeld, wat betekent dit voor Meppel en Hoogeveen?  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De onderuitputting loopt door de hele begroting heen. Het bedrag van € 11,8 miljoen is door de mana-
gers aangegeven. Dit is het bedrag wat dit jaar niet meer wordt uitgegeven. Of de eventueel afwijken-
de bedragen bij de geplande conferentie in januari bekend zijn, is de vraag. Bij de bestuursrapportage 
en de jaarrekening wordt dit bedrag vastgesteld. Budgetbeheersing is nog niet overal op orde zoals uit 
de kosten voor druk- en advertentiewerk blijkt. Aan kostenbewustzijn moet voortdurend worden ge-
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werkt. Kwaliteit gaat voor een verkorte versie van de rapportage. Het actieprogramma ‘aan het werk’ 
gaat nog dit jaar naar PS. 
Overheveling van budgetten is niet aan de orde. In het K&E programma zit een bedrag opgenomen 
voor ‘zon voor asbest’. Het Plan van aanpak voor de lange termijn visie van het TT-circuit is klaar. In 
de zomer van 2010 volgen de uitvoeringsprogramma’s. De invulling van de uitvoeringsdiensten komen 
in 2010 in PS aan de orde. 
De wet BIBOB, waar de provincie al mee werkt, is erg bureaucratisch en nog geen succes. Het SNN 
moet zelf grote projecten uitvoeren en aan de BIBOB toetsen. Het project digitalisering ligt op schema. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: voor 11 november a.s. na te zullen gaan waarom nu wel is geput uit reserves 
Verkeer en Vervoer en Meppel-De Punt terwijl dit in een eerder stadium niet mogelijk was. 
Gedeputeerde Vlietstra: onderbestedingen te zullen onderbouwen conform de eerder aangenomen 
motie. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat dit stuk terugkomt in de vergadering van 11 
november a.s. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6c. Statenstuk 2009-401; Begroting 2010, inclusief nota van aanbieding 
Inhoud van het statenstuk: De Begroting 2010 bevat de uitwerking van de besluiten die de staten heb-
ben genomen op basis van de Voorjaarsnota 2009. De aldus gestelde kaders zijn verwerkt in de Be-
groting 2010. Door vaststelling van de Begroting 2010 wordt een definitief besluit genomen over alle 
besluiten die bij de Voorjaarsnota 2009 als kaderstellend werden aangemerkt. 
 
Samenvattende reactie van alle fracties. 
De PvdA stelt diverse vragen zoals of het juist is dat de versnellingsagenda voor vertraging zorgt i.p.v. 
versnelling. Wat is de meerwaarde van de strategische agenda? Hoe zit het met het kansenbeleid 
voor het onderwijs? Wordt de RSP projectstructuur met 7 fte’s niet teveel van het goede? Is voorfinan-
ciering bij Bodem reëel? Kan de overhead bij de provincie niet naar 30% zoals bij het Rijk het geval is. 
Bij bezuinigingen kan ook naar de mening van de PvdA, kritisch naar infrastructuur worden gekeken. 
De PvdA overweegt om op 11 november a.s. een motie in te dienen over Jeugdwerkloosheid. Het 
CDA kan niet begrijpen dat in de begroting van 2010 niet wordt bezuinigd maar pas vanaf 2011. Nu 
blijkt uit een op 4 november toegezonden brief van GS dat bezuiniging wél mogelijk is in 2010. Wat is 
nog meer haalbaar aan bezuinigingen? Het CDA verwacht een herzien statenstuk om op 11 novem-
ber a.s. over de begroting te kunnen beslissen. De uitvoering van Motie M19 (MBO-scholieren) kan 
achterwege blijven voor het CDA. Het CDA is voornemens om op 11 november a.s. te komen met een 
bezuinigingsvoorstel. 
Het CDA stemt in met de bijdrage van €570.000 aan RTVDrenthe. De SP wil hierbij niet verder gaan 
dan de steun voor de ondertiteling (€ 70.000). PvdA en CDA informeren naar de convenanten met 
Hoogeveen en Meppel i.k.v. RSP gelden. Welke afspraken liggen vast? SP wil inzicht in de RSP+ 
toezeggingen aan de gemeenten. De VVD vindt het tekort in de meerjarenbegroting erg hoog maar 
merkt ook op dat er nog veel onzekerheden zijn, misschien valt het nog mee. De VVD hecht zeer aan 
een sluitende begroting in 2011 en wil voorkomen dat de opbrengsten Essent niet voor de RSP-
projecten wordt besteed. De VVD wil de extra inzet voor Marketing Drenthe continueren.   
De SP wil extra autonome middelen, reserveren, € 3 miljoen, voor de te verwachten stijging bij Jeugd-
zorg. De CU wil niet bezuinigen op kennis, werk en innovatie(projecten). Naast kenniseconomie moet 
de maakindustrie niet worden vergeten. Bij verdeling van de gelden door het Rijk; hoe worden minder 
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vermogende provincies ontzien, wat betekent dit voor Drenthe? Ook de PvdA stelt die vraag. Net als 
de VVD vraagt de CU hoe het in de toekomst met de Motorrijtuigenbelasting (MRB)zal gaan.  
GL ziet, alhoewel de kaderbrief bezuinigingen nu niet ter discussie staat, veel van haar voorstellen 
gedaan bij de VJN, hierin terug. Gaat het lukken met de versnellingsagenda? Uit het veld komen an-
dere geluiden. De economische malaise lijkt mee te vallen, is het niet beter om hiervoor een deel van 
de gereserveerde gelden in te zetten om de tekorten aan te vullen? Hoe zit het met het Drents Ener-
giebedrijf, hierover is niets te vinden in de begroting. I.k.v. toerisme moet ook worden gedacht aan het 
zakelijke toerisme zoals bijvoorbeeld het opzetten van een congresbureau. De pijlers van Marketing 
Drenthe moeten worden uitgebreid met sport en cultuur, aldus GL. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Vertraging door de versnellingagenda is niet de bedoeling. Stageplaatsen zijn de moeite waard mis-
schien kan de provincie een rol spelen richting gemeenten. Wat de herverdeling van het provincie-
fonds oplevert valt nog niet te zeggen. Eind van dit jaar moet er een IPO voorstel liggen.  Gedane 
toezeggingen naar gemeenten blijven in stand. Harde RSP+ afspraken naast de harde afspraken met 
Meppel en Hoogeveen en de bekende afspraken met Assen en Emmen zijn er niet. RSP wordt voor 3 
jaar stevig ingezet, de projectorganisatie wordt betaald uit de RSP-middelen. Het moet financieel goed 
beheersbaar blijven. Vanaf 2011 worden bezuinigingen doorgevoerd. In de kaderbrief van 4 november 
worden voor 2010 al bezuinigingen aangekondigd omdat dit haalbaar is. Dit is een besluit van GS. 
Deze voorstellen zijn opgeteld € 6 miljoen. Dit bedrag wordt met de 1e, 2e of 3e  bestuursrapportage 
aan PS voorgelegd. Er komt geen gewijzigd voorstel voor de PS vergadering van 11 november a.s. 
Het is aan PS om aan te geven of de motie over MBO scholieren niet uitgevoerd hoeft te worden. De 
opbrengsten Essent aandelen worden niet anders besteed dan afgesproken. 
Het is voor RTVDrenthe niet mogelijk om zelf te zorgen voor 500.000 euro zoals door de SP aangege-
ven. Binnen alle programma’s moeten bezuinigingsvoorstellen van 25% van de beïnvloedbare ruimte 
worden geformuleerd. Het is onverstandig om het geld gereserveerd voor de versnellingsagenda nu al 
weer (naar beneden) bij te stellen. De economische malaise is nog niet ten einde. 
Het onderwijskansen beleid komt uit het collegeprogramma. Met het Rijk is een bodemconvenant ge-
sloten om voor 2015 humane en ecologische risico’s te beheersen of te saneren. Na een midterm 
review worden eventueel nieuwe afspraken gemaakt. Voorgefinancierde bedragen komen terug van 
het Rijk. De overhead bij de provincie was 50%, nu 37% en zal teruggaan naar 35%. Met andere pro-
vincies worden (opnieuw) gesprekken gevoerd om te kijken waar samenwerking op meerdere terrei-
nen mogelijk is. Duidelijkheid over de regionale uitvoeringsdiensten wordt volgend jaar verwacht. Per 
01.01.2012 moeten de diensten operationeel zijn, voor die datum wordt de opzet voorgelegd aan PS. 
De directie vult het personeelsbeleid in nadat PS de kaders hebben aangegeven en het budget heb-
ben vastgesteld. Het bedrag nodig voor het Drentse Energiebedrijf komt uit het programma K&E, nog 
niet is bekend hoeveel dit gaat worden. 
De revitalisering  van het provinciehuis is dermate flexibel dat bij een daling van het personeelsbe-
stand dit geen problemen geeft. Daar is goed over nagedacht. De uitvoering is momenteel in volle 
gang. De strategische agenda heeft een meerwaarde, zo wordt met de VDG gepraat over PNS, be-
volkingskrimp en plattelandsontwikkeling. Desgevraagd wordt aangegeven dat organisaties als IPO 
maar ook andere aan de provincie verbonden partijen i.k.v. de bezuinigingen een soort van winst-
waarschuwing hebben gehad.  
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: vóór 11 november 2009 ontvangen de statenleden een overzicht met harde 
afspraken i.k.v. RSP projecten met de gemeenten Meppel en Hoogeveen.  
Gedeputeerde Vlietstra: aan gedeputeerde Haarsma te verzoeken vóór 11 november 2009 antwoord 
te geven op de vraag waarom opnieuw een ondersteuningsstructuur voor mantelzorg en vrijwilligers-
werk wordt gecreëerd.  
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Gedeputeerde Vlietstra: aan gedeputeerde Munniksma het voorstel van GL om aandacht te schenken 
aan het zakelijk toerisme, door te geven. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat dit onderwerp terugkomt in de vergadering 
van PS van 11 november a.s. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6d. Brief van GS van 25 juni 2009 over de organisat iestructuur van de Waterleidingmaat-
schappij Drenthe WMD 
Inhoud van de brief: GS geven met deze brief inzicht in het tijdpad vanaf heden tot besluitvorming 
door de Algemene vergadering van aandeelhouders in het najaar. (Geagendeerd op verzoek van de 
fractie van het CDA)  
 
Samenvattende reactie van de fracties van CDA en PvdA. 
Beide fracties geven aan dat er een fundamentele vraag ligt over een gedeputeerde in de Raad van 
Commissarissen (RvC) bij de WMD. De PvdA merkt op dat het voor de informatievoorziening wel een 
voordeel kan zijn dat de lijnen kort zijn, maar het gaat ook om de zuiverheid. 
Het CDA heeft tijdens de presentatie een uitstekend waterbedrijf gezien met meerdere opties voor het 
bestuursmodel. Maar het CDA benadrukt dat wanneer binnen de organisatie ‘iets’ aan de hand is de 
gedeputeerde direct aan te spreken is, dat zou niet moeten. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De brief van WMD is verwarrend. Binnen de RvC hebben meerdere modellen gecirculeerd. Het is niet 
nodig zoals in de brief staat om voor 27 november a.s., een mening te vormen. Het is goed om binnen 
de eigen fractie het bestuursmodel eerst te bespreken. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat alle fracties nadenken over het bestuursmo-
del inclusief de rol van de gedeputeerde in de RvC. 
 
6e. Statenstuk 2009-398; Aanwijzing lid en plaatsve rvangend lid openbaar lichaam IZR 
Inhoud van het statenstuk: GS informeren PS over het Instellen van een algemeen bestuur van IZR, 
dat als (enige) taak heeft om tot het besluit te komen dat de vereffening van het IZR-vermogen is vol-
tooid. Interprovinciaal is verzocht aan de provincies om zowel een lid als een plaatsvervangend lid aan 
te wijzen. GS adviseren om mevrouw T. Klip-Martin aan te wijzen als lid en mevrouw J.G. Vlietstra als 
plaatsvervangend lid van het openbaar lichaam IZR. 
 
Samenvattende reactie van de fracties:  
Hierover wordt niet het woord gevoerd. 
 
Status: De A-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6f. Brief van Gedeputeerde Staten van 23 september 2009 over Sociaal Jaarverslag 2007-2008 
Inhoud van de brief: Het jaarverslag geeft een terugblik op de sociale thema’s van de organisatie over 
de jaren 2007 en 2008. Op hoofdlijnen worden organisatie- en HRM ontwikkelingen doorgenomen. 
(Geagendeerd op verzoek van de fractie van de VVD) 
 
Samenvattende reactie van de fracties  van VVD en PvdA.  
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De VVD is zich bewust dat de uitvoering bij GS ligt. Personeel moet een zekere graad van tevreden-
heid hebben om goed te kunnen werken. De fractie is opgeschrikt door twee artikelen in het perso-
neelsblad Drents Plateau. Is het noodzakelijk dat PS zich zorgen gaat maken? 
De PvdA vindt het hoofdstuk bouwen aan een integere organisatie goed. Het is prima dat de OR kri-
tisch is, dat houdt de directie scherp. De perceptie van het personeel is niet bekend. De PvdA ver-
trouwt erop dat het personeel het werk ook in de komende tijd goed oppakt. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
GS twijfelen niet aan de kwaliteit van de ambtenaren. Al enkele jaren is in gang gezet dat meer van 
buiten naar binnen moet worden gewerkt. Capaciteit wordt in huis gezocht o.a. door mensen te trai-
nen. In de bestuursrapportage en de begroting is te zien wat hiervoor nodig is. Het is bekend hoe het 
personeel hierover denkt. Regelmatig is overleg met de OR die tevreden is. In 2007 is een werkbele-
vingsonderzoek gehouden met een positief resultaat. Het invoeren van personeelsmanagement gaat 
goed maar het doel is nog niet bereikt. PPM bureau vervult een voortrekkersrol, even ging het iets 
minder maar ook daar is men weer op de goede weg. 
  
 
6g. Statenstuk 2009-403; Verordening Subsidieregeli ng Noordelijke Innovatie Ondersteu-
ningsFaciliteit 2010 (NIOF) 
Inhoud van het statenstuk: GS informeren PS over de aanpassing in de subsidieregeling en adviseren 
PS om de subsidieregeling Noordelijke Innovatie OndersteuningsFaciliteit 2010 (NIOF 2010) vast te 
stellen. 
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, VVD en het CDA. 
De PvdA plaatst kanttekeningen bij het feit dat van de 11 verbetervoorstellen slechts 1 is overgeno-
men. Daarnaast zit de regeling tweemaal in de stukken opgenomen. De VVD vindt het een goed ver-
haal maar vraagt zich af of de vele programma’s op dit gebied niet beter zijn te stroomlijnen. 
Het CDA vindt het een uitstekende regeling. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De NIOF bestaat al een aantal jaren en is zeer succesvol. De regeling geldt voor het SNN gebied en is 
in alle provincies gelijk. Dit in tegenstelling tot bijvoorbeeld de IAD en de STINAT, daar heeft iedere 
provincie een eigen invulling aangegeven wat het synchroniseren lastig maakt. 
Door juristen zijn 10 van de 11 voorstellen afgewezen omdat ze niet matchen met EU regelgeving. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra zegt toe: vóór 11 november a.s. na te gaan of de regeling dubbel in het sta-
tenvoorstel is opgenomen. 
 
Status: De status van het stuk wordt gewijzigd in de A-status. 
 
7. Mededelingen 
SNN 
De heer Huizing (PvdA) deelt mee dat de ABSNN nieuwe stijl voor het eerst bijeen is geweest. 
Besloten is om het gehele AB ook de benoemen tot rekeningcommissie. 
Informatievoorziening moet komen van gedeputeerde Baas, die geen lid is van het DBSNN, dat zijn de 
heer Bats en mevrouw Vlietstra, het aanspreken wordt daarmee lastig. 
De commissie besluit om dit praktisch op te lossen, er is sprake van een collegiaal bestuur, dus kun-
nen verzoeken om informatie aan GS worden gericht. Het antwoord komt dan van de verantwoordelij-
ke bestuurder.  
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De vergadering stemt in met de presentatie over de Luchtvaart op woensdag 11 november a.s. van 
12:00 – 12:30 uur. 
 
8. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 9 december 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 18:47 uur. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van woens-
dag 9 december 2009. 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
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Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 

(tot en met de statenvergadering van 11 november 2009 bijgewerkt) 
 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Wijze van 
afdoening 

 

√ 

1. 11-03-2009  
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de RSP-programma’s bij de 
gemeenten, inclusief de risicoparagraaf tot op pro-
grammaniveau voor te leggen aan de staten.  

  

2. 18-03-09 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe na te zullen gaan in hoeverre 
kwartiermakers in de regio, i.r.t. het Europaloket, mo-
gelijk zijn. (CDA) 

Najaar con-
creet voor-
stel. N.a.w. 
voor 1-1-
2010 

 

4. 1-07-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe dat het tijdschema voor de 
behandeling van de beleidsvisie ‘Provincie Nieuwe 
Stijl’, gekoppeld aan de begroting 2010, nog voor het 
zomerreces aan de staten zal worden toegestuurd. 

Document 
PNS uitge-
reikt d.d. 
23.09.2009 

√ 

5. 1-07-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe de staten te zullen informeren 
over de uitkomst van het overleg met de gemeente 
Emmen over de realisering van een Europa-
informatiepunt. 

Nota volgt 
eind 2009 

 

6. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de memo over marke-
ring Drenthe als deze gereed is, vóór de presentatie 
van 4 november toe te zenden aan de commissie  

Memo d.d. 
29.10.09 √ 

7. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat er een onderzoek komt 
naar deelneming in besturen van GS en PS inclusief 
een overzicht van de huidige stand van zaken.  

GS nemen 
op 07.11.09 
een besluit 

 

8. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe aan mevrouw KLIP 
door te geven of het uitrollen van het project 
zon(nepanelen) voor asbest(daken) over geheel Dren-
the mogelijk is en of subsidie voor zonnepanelen 
(evenals in Fryslân) i.h.k.v. de versnellingsagenda tot 
de mogelijkheden behoort.  

Een toelich-
tende brief 
met stand 
van zaken 
wordt toe-
ge-zonden 

 

9. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe uit te zoeken of innova-
tieve maatregelen zoals het investeren door pensioen-
fondsen mogelijk is.  

Brief d.d. 
06.10.09 √ 

10. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe na te vragen wat de ontwikke-
lingen zijn van het aanpassen van de Wgr aan het 
dualisme.   

Mondeling 
beantwoordt 
tijdens PS 
d.d. 
07.10.09 

√ 

11. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te zullen gaan in 
hoeverre nu al duurzaam en maatschappelijk wordt 
belegd.  

Brief d.d. 
06.10.2009 √ 
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12. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe terug te zullen komen 
op de toezending van de liquiditeitsprognose aan de 
commissie.  

Brief d.d. 
06.10.2009 √ 

13. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe schriftelijk vóór de PS-
vergadering van 7 oktober te zullen reageren op de 
achtergrond van het verhogen van het percentage uit 
te zetten middelen bij de huisbankier naar 75% en in te 
gaan op de 4-ogen fiatteringconstructie.  

Brief d.d. 
06.10.2009 √ 

14. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe besparing via inkoop – op ba-
sis van de nota inkoop – op te zullen voeren.  

Brief d.d. 
04.11.09 √ 

15. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe voor 1 januari 2010 PS een 
brief te doen toekomen waarin nader en concreet 
wordt aangegeven hoe de uitvoering van de nota In-
koop 2009-2011 wordt opgepakt. De langjarige con-
tracten met leveranciers worden hierin meegenomen.  

  

16. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te willen denken of 
een herstructureringsmaatschappij voor bestaande 
bedrijventerreinen een zinvolle aanvulling is op het 
voorgenomen convenant tussen Rijk, provincie en 
gemeente.  

Zal worden 
meegeno-
men in nog 
op te stellen 
convenant 

 

17. 07-10-2009 
PS 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de staten schriftelijk te 
informeren op grond van welke artikelen in de Awb een 
subsidievaststelling kan worden ingetrokken, dan wel 
die mogelijkheid is verjaard. 

  

18. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe te zullen uitzoeken of 
de beweging om hooggekwalificeerde werkzaamheden 
buiten Drenthe te plaatsen ook in andere bedrijfstak-
ken dan energie (Enexis) plaats vindt. (PvdA) 

  

19. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe vóór 11 november a.s 
na te zullen gaan waarom bij de begroting van 2010 
wél bedragen uit de reserves Verkeer en Vervoer en 
Meppel-De Punt zijn gehaald en dit in een eerder sta-
dium onmogelijk was. (CDA) 

  

20. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe vóór 11 november a.s. 
een overzicht toe te zenden met harde afpraken i.k.v. 
RSP-projecten met de gemeenten Meppel en Hooge-
veen. (PvdA) 

  

21. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA  zegt toe gedeputeerde Haars-
ma te verzoeken vóór 11 november a.s. antwoord te 
geven op de vraag waarom opnieuw een ondersteu-
ningsstructuur voor mantelzorg en vrijwilligerswerk 
wordt gecreëerd. (CDA) 

  

22. 04-11-2009 
SC BFE 
 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe aan gedeputeerde 
Munniksma het voorstel van GL om aandacht te 
schenken aan het zakelijk toerisme door te geven. 
(GL) 

  

23. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe vóór 11 november a.s. 
na te zullen gaan of de NIOF regeling dubbel in het 
statenvoorstel is opgenomen. (PvdA) 
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24. 11-11-2009 
PS 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe binnen de Begroting 
2010 te zullen zoeken naar € 225.000 om het budget-
niveau voor Marketing Drenthe op dat van voorgaande 
jaren te handhaven en komt hiermee bij de 1e begro-
tingswijziging bij de staten terug. (VVD) 

  

   
Lange termijn 
 

  

1.
  

27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de statencommissie te 
blijven informeren over de werkgelegenheid bij de pe-
nitentiaire inrichting Veenhuizen (SP). 

Uitstel slui-
ting verkre-
gen tot 
31.12.2012 

√ 

2. 24-06-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe zodra meer bekend is 
over de verkoop van Essent Milieu dit aan de commis-
sie mee te delen. (GL) 

  

3. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat in de evaluatie van de Vu-
elta ook de juridische aspecten zullen worden meege-
nomen.  

Is doorge-
leid aan 
mevrouw 
Haarsma 

√ 

4. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat majeure projecten als de 
Vuelta in vervolg apart worden voorgelegd aan PS. 

Zal worden 
uitgevoerd √ 

5. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevoruw VLIETSTRA zegt toe onderbestedingen te 
zullen toelichten conform de daarvoor aangenomen 
motie. 

 
 

 
 
 

  
 
 
Moties 
 

  

M1 19-03-2008  Steeds vooraf informeren van PS over de toedeling 
van middelen uit het Drents Stimuleringsfonds. Met 
daarbij aangegeven voor welke projecten binnen 1 jaar 
opnieuw financiering uit het Stimuleringsfonds zal wor-
den gevraagd. Prioritering van projecten is een keuze 
van PS. 

  

M3 
SP 

12-11-2008 PS verzoeken GS voorstellen te doen voor het opne-
men van de Balkenende-norm in de subsidievoor-
waarden 

Brief d.d. 
05.11.2009 √ 

M1 07-10-2009 PS verzoeken GS  
1. de Europese dimensie in alle statenstukken 

expliciet naar voren te brengen, waarbij de 
doorwerking van de EU-regels en de conse-
quentie daarvan duidelijk wordt aangegeven; 

2. dat dit bewerkstelligd kan worden door in de 
statenstukken een aparte paragraaf Europa op 
te nemen. 

 
 

M1 
GL 

11-11-2009 PS verzoeken GS: 
- bij het IPO aan te dringen op het organiseren van 

een conferentie voor Provinciale Staten van alle 
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provincies over bestuurlijke herinrichting, alvorens 
het IPO hierover een standpunt inneemt; 

- Provinciale Staten van de overige provincies in 
kennis te stellen van dit besluit. 

 


